

Dear Professional Bodies / Professionals of Healthcare Sector,

### **Invitation to Child Protection Online Training (Webinar)**

Subsequent to the launch of Module 1 of the online self-learning training in February 2024, the webinars are coming soon!

#### **Webinar**

The webinars are enrichment programmes designed for professionals to study different topics related to child protection and to enhance cross-sectoral professional collaboration. Questions and answers sessions will also be included according to training needs to encourage interactive learning. Participants can join the webinar at the designated time and each webinar takes about 1 hour and 30 minutes, or participate in thematic study of the webinar through archives.

#### **The First Webinar**

- Date : 27 June 2024 (Thursday)  
Time : 7:30 p.m. – 9:00 p.m.  
Topic : Helping children whose health or development is impaired due to long-term absence from school  
Speakers : 1) Social Worker of Family and Child Protective Services Unit from Social Welfare Department  
2) Inspectors of Non-attendance Cases Team from Education Bureau  
3) Community Psychiatric Nurse of Community Psychiatric Service from Hospital Authority  
Quota : 500 (on first-come-first-serve basis)

#### **Enrollment**

The first webinar will be open for **user enrollment** on **5 June 2024 (Wednesday) at 10:00 a.m.** and **close for enrollment** on **20 June 2024 (Thursday) at 10:00 a.m.** The details of the upcoming webinars will be announced in the e-learning platform in due course. The “Child Protection Online Training” is **free of charge**. The webinar will be conducted in **Cantonese**. Please enroll and participate in the Webinar through the following website:

<https://www.childprotectiontraining.hk/>

We look forward to your participation! If you have questions related to the registration for the “Child Protection Online Training”, please feel free to send email to [cs@childprotectiontraining.hk](mailto:cs@childprotectiontraining.hk).

Health Bureau

各位醫療衛生界的專業團體／專業人員：

誠邀參加「保護兒童網上課程」  
「網絡研討會」

繼 2024 年 2 月推出網上自學課程「單元一」後，網路研討會即將推出！

### 網絡研討會

網絡研討會是為專業人員提供的增潤課程，透過探討保護兒童相關的不同專題，加強跨界別專業人員的合作，並因應訓練的需要加入發問環節，鼓勵互動學習。參加者可以於指定時間參與研討會，每場研討會約 1 小時 30 分；亦可以透過網上重溫參加研討會專題研習。

### 第一場網絡研討會

- 日期：2024年6月27日（星期四）  
時間：晚上7時30分至9時  
題目：幫助因長期缺課以致健康或發展受損害的兒童  
講者：1) 社會福利署 保護家庭及兒童服務課社工  
2) 教育局 缺課個案專責小組督學  
3) 醫院管理局 社區精神科服務精神科社康護士  
名額：500名（先到先得）

### 報名

第一場網絡研討會將於 **2024 年 6 月 5 日（星期三）上午 10 時** 開始接受報名，並於 **2024 年 6 月 20 日（星期四）上午 10 時** 截止報名。有關日後舉行的網絡研討會的詳程，會適時於電子學習平台公佈。「保護兒童網上課程」網絡研討會**費用全免**，以**廣東話**為教學語言，請透過以下網站報名及參與網絡研討會：

<https://www.childprotectiontraining.hk/>

我們期待你的參與！如果您在註冊「保護兒童網上課程」有任何疑問，請電郵致 [cs@childprotectiontraining.hk](mailto:cs@childprotectiontraining.hk)。

醫務衛生局